



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P22055

New Arrangement of School Picnic

全校旅行的更新安排

Our school will resume face-to-face classes for the whole school since the school picnic on 11th November 2022. The schedule for the School Picnic is re-arranged. The new arrangement of the School Picnic is as follows:

本校將於 2022 年 11 月 11 日全校旅行當日起恢復全日面授課堂，全校旅行的集散時間亦會作出相應調整。旅行當日的新安排如下：

Gathering Time 集合時間	10:20 a.m. 上午十時二十分
Meeting point 集合地點	Main Entrance at Hong Kong Disneyland Park 香港迪士尼樂園正門入口
Dismissal Time 解散時間	3:00 p.m. * 下午三時正
Dismissal Location 解散地點	Park Promenade next to Exit A of MTR Disneyland Resort Station 港鐵迪士尼站 A 出口側(迎樂路入口)
Meal Arrangement 用餐安排	Students may bring in a reasonable quantity of food and beverage for personal consumption. 學生可攜帶個人份量的食物或飲品進入樂園供個人享用。
Dress Code 衣著要求	School Activity Uniform 學校活動服

* Your child may stay to visit the Park after the dismissal of the school picnic if he/she acquired the permission from parents. **The corresponding reply in the previous eNotice P22018 will be superseded.**

若貴子弟獲得家長准許，則可於旅行當天解散後留園繼續享用園內各項設施。於電子通告 P22018 有關解散後留園意向的回覆已不適用，將被取代。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

4th November 2022 二零二二年十一月四日

